



Paul Richard – paulerichard1@gmail.com

Paul resides in Halifax and has served on the Tennis Nova Scotia Board for a number of years. He was active in tennis officiating, working Rogers Cups as a lines person and as a chair umpire at two Canada Games. He plays out of the Waegwoltic Club in Halifax and regularly competes at the National Masters events and those in Atlantic Canada. Paul is an Engineer by profession and has been retired since 2020.

Paul Richard – paulerichard1@gmail.com

Paul habite à Halifax et a siégé au conseil d'administration de Tennis Nova Scotia pendant plusieurs années. Il a été actif dans l'arbitrage, travaillant à l'Omnium Banque Nationale comme juge de lignes et comme arbitre de chaise à deux Jeux du Canada. Il joue au Waegwoltic Club à Halifax et participe régulièrement aux compétitions nationales de tennis des maîtres et à celles du Canada atlantique. Paul est ingénieur de profession et a pris sa retraite en 2020.